



الرقم : 1332 / 106 / 2023

التاريخ : 16 / 11 / 2023

الموافق : 2 / جمادى الاولى / 1445

**تعميم Circular**

رقم (126) No

**Honorable Members of the ASE**

**Good Greetings,,,**

Following to our Circular No. (126), dated 16/11/2023 regarding the suspension of trading in shares of TUHAMA FOR FINANCIAL INVESTMENTS Company (THMA), for failing to provide the ASE with the General Assembly meeting decisions which was held on 15/11/2023, and in accordance with the provisions of Articles (15/B/7) & (16) of Directives of Listing Securities on the ASE.

Kindly note that trading in the above mentioned company's shares will be resumed as of Sunday 19/11/2023, after the ASE was provided with the decisions of the aforementioned meeting.

**Best Regards,,**

مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي  
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

لاحقاً لتعميمنا رقم (126) تاريخ 2023/11/16 بخصوص إيقاف التداول بأسهم شركة تهامة للاستثمارات المالية (THMA) لعدم قيامها بتزويد البورصة بنتائج اجتماع هيئتها العامة المنعقد بتاريخ 2023/11/15، واستناداً لأحكام المادتين (15/ب/7) و(16) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إعادة التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه في البورصة وذلك اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2023/11/19، وذلك لتزويد البورصة بنتائج الاجتماع المذكور.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،

CC: - Jordan Securities Commission.

- Securities Depository Center.

- TUHAMA FOR FINANCIAL INVESTMENTS Company.

- Operations Department.

\* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- شركة تهامة للاستثمارات المالية.

- دائرة العمليات.